

CPCE Dean's Cup Basketball Tournament 2014

To encourage sports participation and promote friendship among staff members, the CPCE Dean's Cup Basketball Tournament was held on 20 June 2014 on the PolyU Hung Hom Bay Campus. A total of 7 teams with 31 players participated in the fun-filled and exciting event. After vigorous competition, the "HIHI Team" comprising members from HKCC and the Information Technology Unit scooped the championship.

為鼓勵教職員參與體育活動，並增進員工間之凝聚力，學院於2014年6月20日於理大紅磡灣校園舉行「院長盃籃球賽」，共31位隊員組成7支隊伍競逐獎項。經過連場激烈賽事，由HKCC及資訊科技處隊員組成的HIHI Team奪得比賽冠軍。



The champion team receives the trophy from Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE.
冠軍隊伍從CPCE院長阮博文教授手中接獲獎盃。



First runner-up (left) and the second runner-up (right) teams posing with their trophies.



Participating teams fight fiercely for the trophy.
參賽隊伍為爭奪獎盃展開連番激鬥。



CPCE Connect is published by the College of Professional and Continuing Education Limited. For contributions and enquiries, please contact:

《CPCE院訊》由專業及持續教育學院有限公司出版。供稿或查詢，請聯絡：

Tel 電話: 3746 0826

Fax 傳真: 2364 3145

Email 電郵: connect@cpce-polyu.edu.hk

Advisors 顧問

Prof. Peter Walters 華彼達教授
Mr Patrick Chan 陳啟晶先生
Mr Lam Kwai-ming 林貴明先生

Editors and Contributors 編輯及撰稿

Ms Sally Kot 葛佩兒女士
Ms Rosa Kwok 郭加之女士
Ms Winnie Wong 黃詠琴女士
Ms Regina Yu 余潔珊女士
Mr Ray Yuen 袁啟亮先生
Ms Iris Yuet 越思敏女士

Design 設計

CNC Production